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Radny Rady Miejskiej
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Pan
Marian Błachut
Burmistrz Czechowic-Dziedzic

Szanowny Panie Burmistrzu

Zwracamsięzwnioskiemwimieniumieszkańcówu1.ozaistawZabrzegloraz
własnym o podję cle dzińń mających na celu wykonanie. nawierzchni asfaltowej na wiw ulicy.

' 
Jest to łącznik pomiędzy ul. Stadionową a ul, Majową o długości 203mb,

W roku biezącym zo$ń wykonana dokumentacja projektowa przedmiotowej ulicy. Na

zeblaniu mieszkńców w m-cu wźeśniu br. mieszkńcy interweniowali w tej sprawie, którą

Pan obiecał uwzględnió w budżecie 2018 roku.
Ponadto 

-informuję, że po wykonaniu prac zvłiązanych z wykonaniem sieci

kanalizacyjnej sąsiednie 
- 
ulice zostńy zaasfaltowane. odtworzenie nawierzchrri tej ulicy

p"i"g"ł" ńv|i" na utwardzeniu tłucmiem o dużej ziarnisto ści oraz tzw. frezem asfaltowym.' - 
OgOtnie nawierzchrria tej ulicyjest w złym stanie technicznym,

W załączeniu lista mieszkńców popierających wniosek,

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku,

Zpoważaniem

Otrz}T nują:
- adresat
- Przewodniczący Rady Miej skiej w Czechowicach -Dziędzicach
- ala


